2012-2013学年第二学期期末考试命题范围及题型说明（没给出示例的各题型与高考形式一致）
高一说明

命题原则：科学性、发展性、联系学生生活，紧扣课本。知识考查和能力考查并重。语境中考查语言基础知识，突出对学生语言运用能力的考查。基础题、中档题、能力题比例为7：2：1，难度系数0.75左右。

命题范围：模块4
分值：100分。测试时间：120分钟。

题型如下：

第一部分：听力（共两节，满分20分）

第二部分 单项填空 (共10小题，每小题1分，满分10分)
第三部分 完形填空（共15小题，每小题1分，满分15分）
第四部分 阅读理解 （共10小题，每题2分，共20分）
第五部分 任务型阅读 （满分10分）
第六部分 单词拼写（共10小题，每小题0.5分，满分5分）
根据句子的意思及首字母或中文提示，完成或写出相应的英语单词。

（单词和句子大多数来自课本）

1. The new house I bought two weeks ago is c________ for me as I can get to my office in five minutes.

2. His constant _________ (缺席)from work made his boss very angry.

3. What’s your i____________ of the computer with a new CPU?

4. We should try to live ______________(和平)with our neighbors. 

5. It was an ________（难忘的）experience and I will always have it in mind.
6. It is about time that Wushu, a Chinese martial art, e__________ the Olympics.

7. They have brought joy to people across the world with their ________ (尝试) to push the limits of human achievements.
8. You’d better work harder in order to pass the f__________ examination.

9. Would you please join us in asking the society to make c____________ to help those in need of  help? 

10. We young people have many beautiful dreams and we should try to turn them into __________(现实).
第七部分 从所给的词或短语中选择合适的一个并用其适当的形式完成一篇短文，其中有一个为干扰项。（共5小题，每小题1分，满分5分）
例：


The Doomsday Rumor (末日谣言) Booms Local Tourism
__76__ a December 21 "doomsday" foretold by Mayan calendar prophecy (玛雅预言), visitors have flooded into Sirince, a small village in western Turkey. The number __77__ reach more than 60,000 , according to local media (媒体).

"It is the first time we __78__ such an interest during the winter season," said one of the hotel owners in Sirince. He said the tourists at his hotel believed that the positive energy of Sirince would help them __79__ the apocalyptic catastrophe (毁灭). A local businessman even produced a special “wine of the Apocalypse (末日之酒)” for December 21. 

The villagers hoped that the __80__ of tourists could promote local business, reported local media.
第八部分: 书面表达 （满分15分），词数110字左右。
高二说明

命题原则：科学性、发展性、联系学生生活，紧扣课本。知识考查和能力考查并重。语境中考查语言基础知识，突出对学生语言运用能力的考查。基础题、中档题、能力题比例为7：2：1，难度系数0.75左右。

命题范围：模块八
分值：120分。测试时间：120分钟。

题型如下：

第一部分:  听力（共两节，满分20分）
第二部分：单项选择（共10小题，每小题1分，共10分）
第三部分：完形填空（共20小题；每小题1分，满分20分）

第四部分：阅读理解（共15小题，每小题2分，满分30分）

第五部分 任务型阅读 （共10小题，每小题1分，满分10分）
第六部分： 单词拼写（共10小题，每小题0.5分，满分5分）

根据句子的意思及首字母或中文提示，完成或写出相应的英语单词。

      （单词和句子大多数来自课本）

1. The new house I bought two weeks ago is c________ for me as I can get to my office in five minutes.

2. His constant _________ (缺席)from work made his boss very angry.

3. What’s your i____________ of the computer with a new CPU?

4. We should try to live ______________(和平)with our neighbors. 

5. It was an ________（难忘的）experience and I will always have it in mind.
6. It is about time that Wushu, a Chinese martial art, e__________ the Olympics.

7. They have brought joy to people across the world with their ________ (尝试) to push the limits of human achievements.
8. You’d better work harder in order to pass the f__________ examination.

9. Would you please join us in asking the society to make c____________ to help those in need of  help? 

10. We young people have many beautiful dreams and we should try to turn them into __________(现实).
第七部分  作文（共一题，满分25分）
enthusiasm, (be) convinced of, survive, devotion, (be) expected to, witness
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